

Valentine Campaign - 2025

Terms & Conditions

Banque Misr – UAE (the “**Bank**”) is pleased to offer 10% cashback for purchases at any restaurant on Valentine’s week (the “**Cashback**”) to eligible Bank’s customers subject to the terms and conditions detailed below:

- The offer starts on 12 February 2025 up to 18 February 2025 (seven days)
- This offer is exclusively available to the Bank’s individual customers holding credit or debit cards issued by the Bank (the “**Customer(s)**”) and is applicable for transactions made by both primary and supplementary cards (the “**Cards**”).
- The minimum transaction amount to be eligible for the Cashback is AED 400.00 per transaction
- The maximum Cashback amount is AED 200.00 for all transactions per Customer
- The Cashback is valid for Customers who have active accounts or Cards
- The Cashback earned will be only credited to the Customers having active accounts and Cards.
- Refunds and incomplete transactions are not considered while determining the eligible transactions
- The General Terms and Conditions of account opening and banking services, which is available on the Bank’s website, in addition to the Terms and Conditions of issuing a Credit Card shall apply.
- After the end of the offer duration, the Bank will send an SMS text message to eligible Customers to inform them about the credited Cashback, which will be credited to the eligible Customers at the end of March 2025
- For more information about this offer please call our Call Center within the UAE [800BMUAE \(26823\)](tel:800BMUAE) or outside of UAE on [+9712 6522722](tel:+97126522722)
- The Bank reserves the rights, as its absolute direction, to amend all these terms and conditions, or part thereof, at any time with prior notification to the Customers in any way the Bank deems fit. Any such amendments shall be available on the Bank’s website: www.banquemisr.ae

حملة عيد الحب - 2025 الشروط والأحكام

يسر بنك مصر – الإمارات (ويُشار إليه بـ "البنك") أن يُقدم عرض استرداد نقدي بنسبة 10% على المشتريات في أي مطعم خلال أسبوع عيد الحب (ويُشار إليه بـ "الاسترداد النقدي") لعملاء البنك المؤهلين، وذلك وفقاً للشروط والأحكام التالية:

- يبدأ العرض من 12 فبراير 2025 وحتى 18 فبراير 2025 (لمدة سبعة أيام).
- هذا العرض متاح حصرياً لعملاء البنك الأفراد الحاملين لبطاقات الائتمان أو الخصم المباشر الصادرة عن البنك (ويُشار إليهم بـ "العملاء")، ويشمل المعاملات التي تتم باستخدام البطاقات الأساسية أو الإضافية (ويُشار إليها بـ "البطاقات").
- الحد الأدنى للمعاملة المؤهلة للدخول في عرض الاسترداد النقدي (يُشار إليها بـ "المعاملات المؤهلة") هو 400.00 درهم إماراتي لكل معاملة.
- الحد الأقصى لمبلغ الاسترداد النقدي هو 200.00 درهم إماراتي لجميع المعاملات لكل عميل.
- يسري الاسترداد النقدي فقط للعملاء الذين لديهم حسابات أو بطاقات نشطة.
- يتم قيد مبلغ الاسترداد النقدي فقط للعملاء الذين لديهم حسابات وبطاقات نشطة.
- لن تُحتسب المبالغ المستردة والمعاملات غير المكتملة عند تحديد المعاملات المؤهلة.
- تطبق الشروط والأحكام العامة لفتح الحسابات والخدمات المصرفية، المتوفرة على موقع البنك الإلكتروني www.banquemisr.ae، بالإضافة إلى شروط وأحكام إصدار بطاقات الائتمان.
- بعد انتهاء فترة العرض، سيقوم البنك بإرسال رسالة نصية قصيرة للعملاء المؤهلين لإبلاغهم بمبلغ الاسترداد النقدي، والذي سيتم إضافته لحسابات العملاء المؤهلين في نهاية مارس 2025.
- للمزيد من المعلومات حول هذا العرض، يُرجى الاتصال بمركز الاتصال الخاص بالبنك من داخل دولة الإمارات على الرقم [+9712 6522722](tel:+97126522722) أو من خارج دولة الإمارات على الرقم [800BMUAE \(26823\)](tel:+97126522722) أو من خارج دولة الإمارات على الرقم [+9712 6522722](tel:+97126522722)
- يحتفظ البنك بحق تعديل هذه الشروط والأحكام كلياً أو جزئياً في أي وقت مع إشعار مسبق للعملاء بالطريقة التي يراها البنك مناسبة. وستكون أي تعديلات متاحة على موقع البنك الإلكتروني: www.banquemisr.ae